

Title (en)
Filing device.

Title (de)
Registrierhilfsmittel.

Title (fr)
Dispositif de classement.

Publication
EP 0272440 A1 19880629 (DE)

Application
EP 87116838 A 19871114

Priority
DE 3640560 A 19861127

Abstract (en)
The filing device is designed as a filing folder, index card box or the like and has an identification marking provided at one edge. The identification is formed by the partial surface, lying behind an edge-side window (4), of an insertion sheet (6). Furthermore, the window (4) may be formed in the folding region of a folding tab (11), essentially on one side of a folding line (F), and it may be possible for the insertion sheet (6) to be mounted on the other side of the folding line.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Ablagemappe, Karteikasten oder dergleichen gestaltetes Registrier-Hilfsmittel mit an einer Randkante vorgesehener Kennzeichnungs-Markierung, wobei das Kennzeichen von der hinter einem randseitigen Fenster (4) liegenden Teilfläche einer Einstellscheibe (6) gebildet ist und wobei weiter das Fenster (4) im Falzbereich einer Umschlagfahne (11) ausgebildet sein kann, im wesentlichen auf einer Seite einer Falzlinie (F) und die Einstellscheibe (6) auf der anderen Seite der Falzlinie anbringbar sein kann.

IPC 1-7
B42F 21/00

IPC 8 full level
B42F 21/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B42F 21/00 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] DE 8617585 U1 19870129
• [X] US 2597426 A 19520520 - AUCKLEY LEE E
• [A] CH 241004 A 19460215 - HAENZI WERNER [CH]
• [A] FR 2108718 A5 19720519 - SCHIMMERLING MICHEL

Cited by
FR2731948A1; WO02075700A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0272440 A1 19880629; EP 0272440 B1 19911113; AT E69408 T1 19911115; DE 3640560 A1 19880609; DE 3774547 D1 19911219

DOCDB simple family (application)
EP 87116838 A 19871114; AT 87116838 T 19871114; DE 3640560 A 19861127; DE 3774547 T 19871114